
Protokoll från Ersnäs IF:s årsmöte 2025-03-09 
	
1)	Ordförande	öppnade	årsmötet.	
	
2)	Val	av	ordförande	och	sekreterare	
	 Årsmötet	valde	Rickard	Engström	som	ordförande	och	Bo	Axhammar	till	sekreterare.	
	
3)	Protokolljusterare		
	 Till	protokolljusterare	och	tillika	rösträknare	valdes	Krister	Öhman	och		
	 Peter	Lindström.	
	
4)	Frågan	om	årsmötets	behöriga	utlysande	
Annons	har	varit	införd	i	Ersnäsbladet	och	på	hemsidan	ersnas.se.	
Årsmötet	ansåg	att	utlysandet	hade	gjorts	i	enlighet	med	stadgarna.	

	 	
5)	Godkännande	av	dagordning	
	 Dagordningen	godkändes	
	
6)	Val	av	mötesreferent		
	 Anders	Vikberg	valdes	till	referent	för	årsmötet	
	
7)	Styrelsens	verksamhetsberättelse	samt	förvaltningsberättelse	
Anders	Vikberg	läste	upp	verksamhetsberättelsen	(se	bilaga	1).	Anders	läste	även	
upp	förvaltningsberättelsen	där	det	noterades	att	föreningen	gjorde	ett	plusresultat	
på	17	364	kr	(se	bilaga	2).	
Årsmötet	beslutade	att	lägga	berättelserna	till	handlingarna.	

	 	
8)	Fotboll	och	skidsektionens	årsberättelse	
Anders	Vikberg	läste	upp	fotbollens	årsberättelse	(se	bilaga	3)	och	Karolina	Svärd	
läste	upp	skidsektionens	årsberättelse	(se	bilaga	4).	
Årsmötet	godkände	årsberättelserna	och	lade	dom	till	handlingarna.	
	

9)	Revisorernas	berättelse	
Revisor	Anne-Lie	Ottosson	läste	upp	revisionsberättelsen	och	förordade	
ansvarsfrihet	för	styrelsen	för	den	gångna	verksamhetsperioden.	(se	bilaga	5)	
		

10)	Frågan	om	ansvarsfrihet	för	styrelsen	under	det	gångna	verksamhetsåret.	
	 Årsmötet	beslutade	att	ge	styrelsen	ansvarsfrihet	för	verksamhetsåret.	
	
11)	Medlemsavgifter	
Årsmötet	beslutade	att	behålla	nuvarande	nivå	225	kr	och	25	kr	går	till	
samlingslokalen.	

	
12)	Val	till	styrelsen	
	
	 a)Ordförande		
	 Årsmötet	valde	Rickard	Engström	till	ordförande	för	1	år.	



	
	 b)	Ledamöter	

Årsmötet	valde	följande	personer	till	ledamöter	för	2	år.	
	 Gunilla	Björklund,	Anders	Vikberg,	Mats	Gustafsson	och	Bo	Axhammar.	
	 Kvar	i	styrelsen	ytterligare	1	år.	
	 Lars	Gustafsson	
	 Kenneth	Lundberg	
	 Kent	Bäckström	
	 Gunnel	Westerberg	
	 Karolina	Svärd	
	

c)	Fotbollssektionen	samt	skidsektion	
					Lars	Gustafsson	valdes	som	sammankallande	för	fotbollssektionen.	
	 Emil	Velin	valdes	som	sammankallande	för	skidsektionen.	
							

	 d)	Revisorer	
	 					Till	revisor	valdes	Anne-Lie	Ottosson	(sammankallande)	och	Peter	Lindström.	
	 					Till	suppleant	valdes	Hans	Sundén.	
	
	 e)	Valberedning		

					Årsmötet	valde	Camilla	Lindbäck	till	valberedningen	och	styrelsen	fick		
					uppdrag	att	ta	fram	ytterligare	en	person	till	valberedningen.	
	

13)	Övriga	frågor	
	 Inga	övriga	frågor	ställdes	på	årsmötet.	
	
14)	Årsmötets	avslutande	
	 Ordförande	tackade	för	visat	intresse	och	avslutade	årsmötet.	
	
	
	
	
	
	
	
Sekreterare:	Bo	Axhammar	
	
	
	
	
Justeras:	Krister	Öhman																																																											Peter	Lindström	
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Bilaga	3	
Ersnäs	2024	fotbollssektionens	verksamhetsberättelse	

	
En	säsong	som	redan	från	start	började	knackigt.	Lite	folk	på	träningar	så	vi	fick	ställa	in	

till	och	från	hela	försäsongen.		
En	stund	stod	vi	oroliga	för	att	vi	inte	kommer	ha	en	trupp	att	spela	med	under	

säsongen.		
Vi	fick	dra	oss	ut	Lilla	Coop	Cup	med	spelarbrist.		
Låna	in	spelare	för	att	spela	träningsmatcher.		

Så	kom	serien	och	vi	kunde	inte	varit	sämre	förberedda,	men	vi	motbevisade,	stommen	
presterade	trots	få	träningar.		

Första	halvan	går	riktigt	bra	för	oss,	med	en	höjdpunkt	att	krascha	Alviks	90	årsfirande.		
Vi	ligger	således	i	toppen	av	tabellen,	vilket	få	nog	trodde.		

	
Sommaren	går	och	hösten	skall	dra	igång	igen.		

Samma	visa	få	till	inga	spelare	på	träningarna	så	vi	ställer	in	fler	än	vad	vi	tränar.		
Matcherna	handlar	om	att	jaga	spelare	så	vi	har	en	trupp	att	ställa	upp	med.		

Många	som	varit	med	har	inte	spelat	på	flera	år.		
Vi	tappar	mark	i	tabellen,	då	vi	knappt	tränar,	och	vi	har	en	grundstomme	som	i	princip	

består	av	samma	10-12	spelare.		
Många	spelar	90	minuter	varje	match.		

	
Vi	hamnar	i	botten	men	tack	vare	den	starka	starten	så	klarar	vi	oss	i	år	igen.		

	
Att	vi	kan	fullfölja	serien	är	tack	vare	hjälp	från	föreningen.	Extra	tack	till	Lars	,	Ove	och	
Bengt	som	varit	mitt	bollplank	och	extra	hjälp	i	jakt	på	spelare	och	lösningar	för	att	få	

ihop	säsongen.		
Rasmus	ska	ha	cred	som	kört	på	som	headcoach	trots	denna	trupp.		

	
Säsongen	klarades,	vi	klarade	oss	kvar.	Den	blev	långt	ifrån	vad	vi	tänkt	och	trott	men	

den	klarades	och	vi	tog	oss	igenom	den.		
	

Vi	har	under	säsongen	tappat	spelare,	vi	fortsatte	tappa	spelare	direkt	efter	säsongen.		
Vi	fick	in	några	sugna	men	det	räckte	tyvärr	itne	för	2025.		

Vi	stod	med	14	spelklara	och	i	vårat	lag,	måste	vi	har	25-30	med	tanke	på	ålder,	vilja,	
jobb,	familj	och	allt	därimellan.		

	
Jag	vill	rikta	ett	stort	tack	till	alla	runt	omkring	som	gjort	jobbet	i	det	tysta.	Ni	förtjänar	

hyllningarna	också.		
Sedan	ett	tack	till	Ersnäs	som	helhet,	det	är	en	förening	jag	fått	varmt	om	hjärtat	och	

kommer	sikta	på	att	vi	kan	lösa	2026.	Så	vi	kan	ha	ett	lag	i	byn	igen.		
	

Med	vänlig	hälsning	Anders	Mannela		
	
	
	
	
	
	



Bilaga	4	

 Verksamhetsberättelse 
skidsektionen 2024  
 
Träning 
Under året har vi haft tre olika träningsgrupper igång med olika åldrar och 
därigenom olika inriktningar. 
Skidkul för de allra minsta (4-7 år) där lek på skidorna är huvudsyftet. 
De något äldre (8-10 år) fortsätter leka, men blandar in lite mer teknik på passen. 
Juniorerna som mest jobbar med att förbättra teknik styrka och uthållighet. 
Glädjande nog fortsätter Ersnäs IF att ha deltagare på skidlinjen i Älvsbyn. 
Under hösten genomfördes även inomhusträningar för alla åldrar, denna säsong i 
samarbete med Luleå Brukshundsklubb för att få ihop en större grupp. 

Tävling 
Ersnäs har under året deltagit i skidtävlingar på många nivåer, allt ifrån 
zontävlingar inom kommunen via regionala tävlingar till nationella tävlingar, 
bland annat svenska juniorcupen. 

Arrangemang 
Hembergsutmaningen terränglöpning 6 km mfl sträckor med god uppslutning. 

Klubbmästerskap skidor i Gläntan för alla åldrar, ett eller två varv på 
elljusspåret. 

Gläntan 

Spåret i Gläntan har underhållits såväl under barmarkssäsongen med röjning 
och dikning, som under snösäsongen med preparering för skejt och klassiskt. 
Tack vare gynnsamma väderbetingelser var spåret åkbar i nästan 6 månader 
säsongen 23-24. 

Belysningsanläggningen hålls vid liv med entusiasm trots att den tekniska 
livslängden börjar vara passerad på flertalet punkter. 

Övrigt 
Förutom de mer uppstyrda aktiviteterna ovan arrangeras mer informella 
aktiviteter som skarutflykter, långfärdsskridsko och deltagande på löptävlingar, 
då i första hand för de lite äldre aktiva. 

 

Jonas Persson för skidsektionen 2025-02-24 
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